
Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 

 
Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku 

Pracy 
 

Nr  4/2010 w dniu 26 marca 2010r.  
 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło się o godz.18:15. 
 
 

L.P Imię i nazwisko 
 

Podpis 
 

 
1. 

Irena Wojewódzka- Kucz 
-Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 
2. 

Tomasz Bociański 
-Wiceprzewodniczący Komisji 

 
Nieobecny 

 
3. 

Sławomir Maciaszek 
-Sekretarz Komisji 

 
Obecny 

 
4. 

 
Michał Piechocki 

 
Obecny 

 
5. 

 
Krzysztof Migasiewicz 

 
Nieobecny 

 
6. 

 
Tomasz Kranz 

 
Obecny 

 
7. 

 
Wojciech Ćwik 

 
Obecny 

 
8. 

 
Jolanta Godawa 

 
Obecna 

 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 

      1. Tomasz Bociański 

2. Krzysztof Migasiewicz  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu  

 



Stanisław Przybylski – Główny Księgowy Szpitala 

Paweł Gilewski - Powiatowy Inspektor Sanitarny  

Elżbieta Misiek – Powiatowy Inspektor Weterynarii  

Barbara Linetty – kierownik Biura Spraw Obywatelskich  

Jan Maćkowiak – Prezes Koła Środowiskowego PCK w Wągrowcu  

 

 

    1. Temat posiedzenia: 
- Zapoznanie się i analiza wyniku ogólnego szpitala po weryfikacji bilansu   

- Opiniowanie materiałów na sesję 

 

1. Sprawozdanie z przebiegu dyskusji: 
Przewodnicząca Komisji powitała członków Komisji oraz przybyłych na posiedzenie 

zaproszonych gości. Do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie było uwag. 

- Zmiany w budżecie powiatu omówiła Skarbnik Powiatu Pani Danuta Królczyk. Zmiany w 

budżecie w zasadzie dotyczące dostosowania do kwot umowy – droga Wapno Damasławek 

13 mln w budżecie było 11.900 000 zł. Wprowadzono do budżetu działkę w Parku w 

Wągrowcu kwotę 1.380 000 zł wg wyceny szacunkowej. Jeśli działka zostanie sprzedana, 

jeśli nie to trzeba to zadanie wyrzucić z budżetu. Zabezpieczono kwotę 54.000zł na zadania 

WRP – środki przychodzą na zasadzie refundacji od Marszałka. Trzeba dołożyć środki własne 

4.777.000zł na co trzeba wziąć kredyt. Po przetargu cena może być mniejsza, ale musi być w 

budżecie. Kwota 3.670.110zł została z roku 2009 i przechodzi na rok 2010, kredyt wzrośnie o 

kwotę  3.082.342 zł. Po stronie wydatków trzeba uporządkować porozrzucane środki tam 

gdzie występują dział 750- WRP. Kwotę 7.910zł – rodziny zastępcze, należy przyjąć do 

budżetu 31 zł - fundusz pracy dopasowano do kwoty ostatecznej, promocji zdrowia. Środki w 

kwocie 477.874zł po funduszu ochrony środowiska rozdzielono po stronie wydatków w 

różnych działach ( zieleń, wymiana okien, zakupy inwestycyjne, deszczówka sanitarna, 

wycinka drzew, rekultywacja parków w DPS – 15tys) zadania realizowane przez wydział 

(konkursy, imprezy ).  

Radny Ćwik Wojciech zapytał czy droga Wapno- Damasławek będzie realizowana w całości 

– odpowiedź Skarbnika, że tak.  

-W  imieniu Dyrektora Szpitala obecny na posiedzeniu był główny Księgowy Stanisław 

Przybylski. Temat Szpitala ze względu na brak materiałów, odbywanie weryfikacji bilansu, 

 



kontrola Komisji Powiatowej w toku. Po otrzymaniu niezbędnych materiałów dotyczących 

działalności oraz sytuacji finansowej szpitala Komisja Zdrowia zajmie sie tematem szpitala na 

następnej Komisji. Przewodnicząca Komisji zapytała Księgowego o przystosowanie oddziału 

paliatywnego oraz ZOL. W oddziale ZOL przebywa 29 osób, a rachunek ekonomiczny jest 

lepszy w oddziale opieki długoterminowej. Główny Księgowy na pytanie Przewodniczącej 

Komisji o stan dachu w budynku oddziału paliatywnego, poinformował, że dach przecieka, 

nie nadaję się już do łatania, trzeba go wymienić. Koszt orientacyjny ca 200.000zł.  

- Kierownik Biura Spraw Obywatelskich Pani Barbara Linetty omówiła dotację z roku 2009 

w ramach których realizowane były programy przez Organizacje Pozarządowe. Komisja 

Zdrowia sprawozdanie przyjęła. 

- Dyrektor SANEPID Paweł Gilewski omówił działalność SANEPIDU.  Informacje w 

załączenie do protokołu. Na pytanie Radnych dyrektor SANEPIDU odpowiadał odwrotnie. 

Przedstawił stan budynku SANEPIDU, który jest w bardzo złym stanie. Podał też informację, 

że od stycznie 2010roku SANEPID przeszedł do Powiatu. Starosta jest pracodawcą 

SANEPIDU. Budżet SANEPIDU natomiast nie przepływa przez Powiat. Budynek stanowi 

własność Skarbu Państwa. Brak jest wielu przepisów wykonawczych dotyczących SANEPID.  

W toku dyskusji Komisja Zdrowia postanowiła zwrócić się do Zarządu Powiatu o odpowiedź: 

1) Czy budynek SDANPIDU jest mieniem Powiatu? 

2) Czy planowane jest przez Zarząd podjęcie działania termomodernizacyjnych siedziby 

SANEPIDU? 

- Tematy związane z weterynarią omówiła Pani dr Elżbieta Misiek. Na pytanie radnych 

odpowiadała odwrotnie. Stwierdziła w końcowej informacji, że na zwalczanie chorób 

zwierzęcych są środki pieniężne, brak natomiast środków na remont sali, która by była 

przeznaczona na szkolenie rolników, kadry weterynaryjnej oraz spotkania z tym związane. 

Przewodnicząca Komisji wyjaśniła obecność na Komisji Prezesa PCK Pana Jana Maćkowiak. 

Przewodnicząca uwzględniła wniosek o spotkanie się z Komisją i poprosiła go na Komisję. 

Prezes PCK zapoznał obszernie Komisję z działalnością PCK na terenie Powiatu Wągrowiec. 

W całej działalności przewijał się temat krwiodawstwa oraz bardzo małych środków na tak 

ważne zadania. Brak wsparcia ze strony Samorządów. Przewodnicząca Komisji zapytała 

Prezesa PCK skąd biorą wobec tego środki na realizację swoich zadań – odpowiedział, że od 

sponsorów.  Zaakcentował szczególnie brak środków na wydawanie ulotek informacyjnych 

dotyczących krwiodawstwa. Starosta odpowiedział, że Prezes winien się zwrócić do 

Starostwa o pokrycie kosztów wydawania ulotek dotyczących krwiodawstwa. Powiat w miarę 

możliwości środków pokryje koszt ulotek, po uzgodnieniu wysokości z Zarządem.  

 



 

 

3. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

 

3.1 Zapytania 
a) Czy Powiat ma delegację do budynku SADEPID, czy jest to mienie Powiatu, jeśli nie to 

czyje? 

b) Czy planowane jest przez Zarząd podjęcie działań termomodernizacyjnych siedziby 

SANEPIDU i Powiatowego Nadzoru Budowlanego. 

 

3.2 Opinia 
Nie było 

 

3.3 Stanowiska 
Komisja Zdrowia po wysłuchaniu informacji od Prezesa PCK stoi na stanowisku ( biorąc pod 

uwagę jak ważną sprawą jest krwiodawstwo) by ze środków Powiatu pokryć koszt ulotek 

dotyczących krwiodawstwa.  

 

 

 3.4 Wnioski  
Nie było 

 
 
 
 
 

Protokołował      Przewodnicząca obrad 
 
…………………………..                                 …………………………………. 
/Sławomir Maciaszek/                                           /Irena Wojewódzka- Kucz/ 
 
 

 


